
Delo ZKPO v občini
V Ijubljanski občini Centerje večina gledaliških hiš in zato

marsikdaj pozabimo na dejstvo, da tu deluje večje število
amaterskih skupin, dramskih, plesnih, pevskih in drugih, kiso
organizirane v zvezi kulturno prosvetnih organizacij občine
Ljubljana Center. Zanimalo nas je delo te organizacije v
preteklih obdobjih in načrti za leto 1978, o katerih nam je
povedal nekaj več predsednik ZKPO in igralec Franček Drofe-
nik.

Zmotno bi bilo pomisliti, da je Vsekakor pa je najpomembnej-
edina funcija ZKPO zdruzevanje fe s t a l n a a k c ^ j a Z K p
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pod eno streho vseh amaterskih j a p r i r e d i t v e Vaša matineja. S to
ansamblov naše občine Njeno a k c l ] 0 s o pri ZKPO pričeli že leta
vodstvoimašedrugecilje:kultur- 1 9 6 8

J _ & t o S n j i prSgram Vaših
no-vzgojno lzohraževanje mladih, m a t i n e j j e izredno pester. Naj
sodelovanje s komisijami za kul- 0 ^ ^ ^ nekatere zanimivejše
turo v krajevnih skupnostih, sode- p r e d s t a v e , ki bodo na sporedu v
luje s šolami, delovmmi orgamza- ^ j D O i o ' i c i letošnieea leta- na
cijami in ravno tako z nekaterimi ^ g S S S e ^ S S E olnovne
profesionalmmi kulturrumi insti- ^te iz Predvora, pevski zbor
tucijanu. Pa pustimo suhopamo o s n o v n e š o l e v i n k a f o d o p i v c a i z
naštevanje m recimo, da deluje in L j u b l j a n e v s k r a jšani obUki in z
orgamzacijsko pomaga povsod, ^™* dogajanji bodo za naše
»kjerna^biseodvijalakakršnako- najmfajše ^uhL\\e gledališča
li obhka kulturnega dela.« uprizorili cel^ eno iimedletošnjih

»Naše sodelovanje s solami, ta- p r e d s t a v D r a m e »staromodno ko-
ko z osnovmmi kot s srednjimi, s ^ e d i j o p o t e m j e tu tudi recital
posamezmmi amaterskimi skupi- ' ' *
nami, bi vsekakor lahko označili
kot pozitivno. S šolami smo inten-
zivno začeli sodelovati pred dve-
mi leti. Na žalost pa je naš kontakt
z delovnimi organizacijami še v
povojih. To stanje skušamo po-
praviti, pri čemer pa se srečujemo
z vrsto težav, saj delo komisij in
referenta za kulturo pri posamez-
nih delovnih organizacijah še ni
čisto zaživelo,« je ob tem pripo-
mnil tovariš JJrofenik.

Akcije ZKPO bi lahKo razdelili
v dve vrsti, stalne in priložnostne
ob raznih praznikih. Med ostalimi harfistke Pavle Uršič, ki bo prav
bi omenili letne likovne in literar- tako razložila ne samo posamezne
ne akcije po osnovnih in srednjih skladbe ampak tudi inštrument
šolah, ki so bile lani posvečene Na vprašanje, ali bo katero od
Cankarju, letos pa bodo Županči- Vaših matinej posnela televizija,
ču. Pomembne so tudi likovne j e predsednik ZKPO odgovoril
razstave v Narodni in Moderni ga- negativno in pripomnil, da je tele-
lenji, ki so orgamzirane redno vizija to njihovo ponudbo zavrni-
vsak 'njesec, in ki jih obvezno la.
spremlja predavanje na temo raz- p r i tem se nam nehote postavlja
stave. Ne nazadnje so prav tako vprašanje, zakaj so na televiziji
pomembna letna sredanja amater- odrekli sodelovanje. Toliko govo-
skih skupin, saj je to za večino rimo,da jetrebažemladegačlove-
njihovih članov edina priložnost, ka navajati na gledaližče in teJevi-
da pokažejo pred občinstvom, kaj zija bi kot množični medij s pre-
so dosegli in koliko so napredova- dvajanjem tovrstnih predstav lah-
li v svojem delu. ko dosegla marsikaj. V. V.


